
  Bilaga 1 

 

Protokoll medlemsmöte Jönköpings Brukshundklubb,  

lördagen den 21 oktober 2023 kl.10:00  

 
 

1. Mötet öppnas 

a. Mötet öppnades av klubbens ordförande Johan Bengtsson. 
 
 
2. Fastställande av röstlängd  

a. Röstlängd fastställs till 21 röstberättigade medlemmar och en 1 ej röstberättigad. 
 
 
3. Val av mötesordförande  

b. Sittande ordförande, Johan Bengtsson, valdes till mötesordförande. 
 
 
4. Styrelsens anmälan om sekreterare för mötet 

a. Styrelsen anmäler Joachim Nilsson som mötes sekreterare. 

b. Joachim Nilsson valdes till sekreterare för medlemsmötet. 
 
 
5. Val av två justerare tillika rösträknare 

a. Till justerare och tillika rösträknare valdes Lena Nilsson och Jan Sunesson.  
 
 

6. Beslut om närvaro och yttranderätt 

a. Alla närvarande har närvaro och yttranderätt. 

Endast medlemmar har rösträtt. 
 
 

7. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst 

a. Mötet beslutades vara stadgeenligt utlyst. 
 
 
8. Fastställande av dagordning  

a. Dagordning fastställdes med komplettering av dagordning så att alla sektorer är med 

under rapporter. 
 
  



  Bilaga 1 

 

 
10. Rapporter från sektorerna och arbetsgrupper  

a. HUS 

i. Anneli Parkell har gått ur HUS. Det är nu tre personer kvar i sektorn 

ii. Inomhusträning på Hulukvarn 

1. Upplägget på måndagsträningar behöver ses över och detta 

kommer tas upp på kommande instruktörs- och medhjälparmöte. 

iii. Önskar feedback på vad som varit bra och/eller dåligt 

iv. Senaste tillfället var det ett 20 tal hundar plus en till två personer per hund 

v. Trottoarpratare med info om regler i hallen 

vi. Anne-Lie Andersson kommer vara medhjälpare vid måndagsträningar 

framöver 

vii. Instruktörs- och medhjälparmöte är inbokat 29 oktober 2023 

 

b. RUS  

i. Har lämnat en kort sammanfattning till mötet som lästes upp och bifogas 

protokollet, bilaga 1. 

 

c. Utställning 

i. Elisabeth informerade om handlingar inför årsmötet 

ii. Planering för inofficiellutställning i slutet på april 

 

d. Tjänstehund 

i. Ann Milton berättade kort om sektorn och vad som hänt under året 

ii. JBK har nu mer en godkänd patrullhundsinstruktör 

iii. Deltog i uppvisning, tillsammans med hemvärnet, på 75-årsdagen 

iv. Ungdomar… 

v. Sektorn kommer gärna ut till intresserade kurser och pratar om 

tjänstehund och vad det är 

 

e. Drag 

i. Alla medlemmar i sektorn har gått ur och sektorn blir vilande. 

 

f. Tävling  

i. Diskuterar eventuellt namnbyte 

ii. Är en samordningssektor för klubbens alla tävlingar 

iii. KM 2024 är planerat till v21 och v22 med avslutning 31 maj 

iv. IGP har fått igång en bra grupp och kommer gå in under Tävling liksom 

övriga grenar med egen budget och verksamhet till 2024 

v. Erhåller man championat och rapporterar detta till Tävlingssektorn får man 

en gåva av vår sponsor Rilo Zoo 
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g. Underhåll 

i. Nya planen 

ii. Belysnings kontroll inför mörka årstiden 

iii. Ny belysning vid entré till stora och lilla stugan 

iv. Green Works vill fortsätta avtalet med att testa robotgräsklippare hos oss 

ytterligare år framåt 

v. Jönköpings kommun kommer grusa upp allévägen upp till bokskogen och 

röja sly längs gångvägar i området 

vi. Möte med vägföreningen och snöröjning 

vii. Viss sandning kommer att ske på utsatta ställen 

viii. Helena Engqvist har pratat och kommer fortsätta dialog med kommunen 

om ”naturlig” röjning vid våra gamla sökrutor 

ix. Traktorn har inte använts så mycket ett längre tag och vi skulle troligtvis 

kunna avyttra den framöver. Det finns däremot idag inga direkta planer på 

att avyttra den. 

 

h. Kommunikation  

i. Berättade kort om hemsidesarbetet och hur det fortskrider 

ii. Informerade om krav på samtycke om att vara med på bild på hemsidan 

och/eller sociala medier. Blankett att fylla i finns tillgänglig. 

 

i. Arbetsgrupp inomhushall  

i. Är i nuläget vilande. 

ii. Värt att utvärdera är inhyrningen i Hulukvarn hundsporthall. 
 
 

10. Styrelsen informerar om aktiviteter  
a. Carina Brissman har slutat som avtalsinstruktör men kommer fortsätta som 

ideell instruktör 
b. JBK har precis gjort klart med Clara Hedqvist som ny avtalsinstruktör 
c. Inge Svensson går ur styrelsen som suppleant 
d. Securitas har provtränat lite uppe på klubben och är positiva till att träna på 

JBK en dag i veckan. De kommer även göra viss rondering på området. Info till 
grannarna kommer att skickas ut. 

e. Signalhundsförbundet hade lämplighetstester på JBK den 20 okt 
f. 26 oktober kommer Försvarsmakten vara på klubben, både på planer och i 

våra lokaler 
g. Galtaberget, JBK har fått erbjudande från en medlem om att låna hans stuga 

vid Galtaberget. Kravet för att få boka stugan är att man är medlem i JBK. 
h. Distriktet har kallat till distriktsmöte 22 november 2023 
i. Julkalendrar finnstill försäljning för 100kr, var av 50kr går till klubbens kassa. 
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11. Ekonomi 

a. Föreningens ekonomi ser bra ut. 
b. Efter sommaren har äntligen bidragspengarna till köksrenoveringen kommit in 

efter många turer.  
c. JBK har sökte även elstöd när det blev möjligt och vi fick 22000kr. 

 
 

12. Övriga frågor  
a. Lena Nilsson och Patrik Öjhage arbetar med frågan om bl.a. rabies gentemot 

SBK och hur lokalklubbar ska ställa sig till detta. 
b. Fråga från medlem om klubben har uppmärksammat möjligheten att göra 

BPH (Beteende- och Personlighetsbeskrivning Hund) 
c. Möjlighet gavs att få titta på nya hemsidan och ställa frågor efter att 

medlemsmötet avslutats. 
 
 

13. Mötet avslutas 
Mötet avslutas av klubbens ordförande Johan Bengtsson. 

 

Vid pennan 

Joachim Nilsson      

  

Justeras    Justera 

Jan Sunesson   Lena Nilsson 

 

Detta protokoll har justerats via mejl och saknas därför fysiska underskrifter 
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Till: Johan Bengtsson <johan.bengtsson@jbhk.se> 

Ämne: Avrapport RUS 

  

 

 
Hej Johan, 

Här kommer en sammanfattning från RUS 2023. 

  

Två öppna MH 

Ett uppfödar MH. (Beauceron) 

  

Dessa flöt på bra. Men fortsatt svårt att fylla med åtta brukshundar per dag/test. 

Av 21 hundar som kom till start var 4 ej brukshundar.  

  

Vi fick stryka en dag på våren och flytta till hösten då det inte blev åtta hundar anmälda. Vi vet att 
fler klubbar har samma problem. Skövde bla har fått ställa in pga för få anmälningar. 

Enligt SBK beror detta mycket på ekonomi, att folk inte har råd med vare sig hund eller viljan att 
beskriva sin hund. 

  

MT 

Fortsatt dålig information om utbildningarna för domare och figuranter. Vår bana är inte godkänd. Vi 
avvaktar. 

  

Vi är fortsatt en något ”stukad” sektor, så vi behöver mer medarbetare där. 

  

Vill passa på att tacka alla som har ställt upp med banan och figgat.  ”BRA JOBBAT” 

-- 

 

Med vänlig hälsning 

 

Agneta Berglund 

Mobil 070-587 84 24 

e-mail: agge.berglund@gmail.com 
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